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Ventilation 
Ventilationsfirman kommer behöva 
komma åt rensluckor för att filma vissa 
ventilationskanaler. De medlemmar 
som har rensluckor till kanalerna som 
kommer behöva filmas, kommer att bli 
kontaktade.  
Det råder viss oklarhet kring status på 
de lägenheter som skulle åtgärdas 
efter OVK-besiktningen 2018. 
Styrelsen har därför initierat 
statusuppdatering och synk med 
ventilationsfirman samt Sydsveriges 
Entrepenad. 
 
 
Årsstämma 
På grund av rådande virussituation 
kommer Årsstämman att flyttas till 
hösten. Vi återkommer med exakt 
datum. 
 
 
Corona 
Tänk på att vissa grupper kan ha svårt 
att ta sig till affären och apotek i dessa 
tider. Har man möjlighet att ställa upp 
och hjälpa till är det uppskattat av 
många. 
 
 

 Fönster 
Våra fönster är gamla och slitna, och vi har 
haft byggnadstekniker att kontrollera skicket. 
Vi kommer att behöva byta fönstren inom en 
relativ snar framtid, och påbörjar 
förfrågningsunderlag för att få in 
prisuppgifter. 
 
 
Namnskyltar 
De nya namnskyltarna har kommit och de 
kommer börja sättas upp nästa vecka. 
 
 
Miljöhuset 
Kärltvätt är beställd, och kommer utföras 
inom kort. 
 
 
Nästa styrelsemöte 
Den 12e maj har vi nästa styrelsemöte. 
Styrelsen är tillgänglig för frågor och 
synpunker mellan 17.30 och 18.00 i 
styrelserummet. Detta kommer vara 
beroende av den rådande situationen och 
hur rekommendationerna ser ut då. 

 


